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Vergadering / project 

Vergadering 1: Formeren nieuwe klankbordgroep Spoorbuurt 

 

Datum en locatie vergadering 

25 april 2023, wijkcentrum Ark van Oost 

 

Aanwezig vanuit de gemeente 

Jeroen Bosch (projectleider), Bram Lamberts (omgevingsmanager) 

 

Aanwezig vanuit de bewoners 

Rosemarie Jacobs, Nancy Kerkhofs, Hans de Raad, Saskia Sannen, Paulien Driessen, Eric en 

Ilse Nordbeck, Ad Dingemanse, Anne Ubbink, Geert van Moll 

 

 

Welkom en kennismaking 

Bram heet iedereen welkom. De bijeenkomst start met een voorstelronde zodat iedereen 

weet met wie we aan tafel zitten. Bram is als omgevingsmanager het eerste aanspreekpunt 

voor bewoners en zal de klankbordgroepbijeenkomsten voorzitten.  Jeroen heeft als 

projectleider de leiding over het ontwerpproces en de uiteindelijke uitvoer van de 

herinrichting.  

 

Doel van deze vergadering is om een nieuwe klankbordgroep van bewoners op te zetten 

die de gemeente willen ondersteunen bij het vormgeven van het ontwerp voor de 

herinrichting van de openbare ruimte van de Spoorbuurt.  

 

Doel en rol van de klankbordgroep bij de herinrichting 

De afgelopen jaren zijn al verschillende ontwerpen ter sprake gekomen voor de 

herinrichting van de Spoorbuurt. Het eerste ontwerp is  niet tot uitvoering gebracht door 

weerstand vanuit de buurt tegen dit ‘30 km/u’ ontwerp. Met het tweede ontwerp is niet 

meer verder gegaan door de gemeente na nieuwe inzichten t.a.v. de wateroverlast. Die 

inzichten zijn nu verkregen, vanwaar nu opnieuw gestart wordt met een ontwerpproces. 

Op- en aanmerkingen op de eerste ontwerpen die zijn gepresenteerd worden hierin 

meegenomen. Er wordt dus weer met een leeg tekenvel begonnen.  

 

Eerste doel is nu om rond de zomer dit jaar te komen tot een eerste schetsontwerp (SO). Dit 

najaar en gedurende de loop van 2024 worden dan de voorbereidingen voor uitvoering 

getroffen en wordt het ontwerp door ontwikkeld. In het najaar van 2024 start de uitvoering 

met als doel om eind 2025 de herinrichting af te ronden. N.B.: alle voorgenoemde data zijn 

onder voorbehoud van eventuele onvoorziene omstandigheden.   

 

Om te zorgen dat er een breed gedragen ontwerp voor de buurt komt te liggen, zet de 

gemeente in op een uitgebreid participatieproces. De eerste stappen hierin zijn inmiddels 

genomen met een enquête die deur aan deur is afgenomen en een bewonersbijeenkomst 

met buurtwandelingen (1 april 2023). Daarmee is veel informatie opgehaald. Deze 

informatie vormt de basis voor het ontwerp. De rol van de klankbordgroep in dit proces is 

om verdieping te geven hieraan en om concepten en ideeën voor het ontwerp te toetsen. 

Om dit te doen zal de klankbordgroep elke 1 tot 2 maanden bij elkaar komen, waarbij de 

gemeente updates geeft van het ontwerpproces en daarbij om input van bewoners vraagt. 



 

 

    

   

 
 

Bewoners mogen uit eigen initiatief met ideeën komen, maar dit is niet noodzakelijk. Op 

sleutelmomenten in het proces zullen wederom momenten georganiseerd worden waarop 

het ontwerp breder aan de wijk zal worden gepresenteerd.  

 

De ideale invulling voor de klankbordgroep is met vertegenwoordiging uit iedere straat of 

indien niet mogelijk met goede spreiding uit de wijk (hoog, midden, laag). Daarnaast zou 

het ook goed zijn om mensen met verschillende prioriteiten (bijv. meer/minder 

groen/parkeren) in de groep te hebben. De groep stelt gezamenlijk vast dat deze 

verschillende prioriteiten niet vertegenwoordigd zijn. Dit dient als aandachtspunt voor het 

vervolg van het proces. Om goed te kunnen wegen of ideeën aansluiten bij de wensen van 

de wijk, zullen daarom bij de volgende vergadering de resultaten van het 

bewonersonderzoek worden gepresenteerd en besproken. De groep stelt verder 

gezamenlijk vast dat er niet uit iedere straat bewoners aanwezig zijn, maar dat er wel een 

redelijk goede spreiding uit de verschillende delen van de wijk is.   

 

Vaststellen deelnemers klankbordgroep 

Alle aanwezigen geven aan deel te willen nemen aan de klankbordgroep. Bram gaat bij de 

afwezigen die zich eerder hadden aangemeld nog na waarom zij afwezig waren en of zij 

alsnog deel willen nemen.  

 

Overige bespreekpunten naar aanleiding van vragen en opmerkingen 

 Wat is de status met betrekking tot de plannen om te vergroenen en af te koppelen?   

Eerder is aangegeven dat in zou worden gezet op vergroening van tuinen en het  

afkoppelen van regenpijpen in het kader van de wateropgave in de wijk. Deze intentie 

is er nog steeds. Omdat Woonwaarts eigenaar is van de woningen en de particuliere 

grond, voert de gemeente op dit moment gesprekken met Woonwaarts om vast te 

stellen wat hierin technisch haalbaar en wenselijk wordt geacht. 

 Op welke manier wordt Woonwaarts meegenomen in dit project? 

De gemeente heeft Woonwaarts in februari opnieuw betrokken bij het project en  

te plannen met hen doorgesproken. De gemeente voert continu gesprekken met 

verschillende technische en sociale mensen van Woonwaarts om te zorgen dat het 

project ook zo goed mogelijk aan kan sluiten bij hun wensen en behoeften. Mogelijk 

sluiten in volgende vergaderingen van de klankbordgroep ook mensen van 

Woonwaarts op het moment dat dit nodig wordt geacht voor het project.  

 Wat gebeurt er met de reacties op Mijn Wijkplan?  

Er staan reacties op Mijn Wijkplan waar nog niet op is gereageerd. Bram geeft aan dit 

op te pakken.  

 

  



 

 

    

   

 
 

Acties naar aanleiding van deze vergadering 

 

Wat Wie Deadline 

Check afwezige bewoners Bram Volgend overleg 

Bespreek wensen voor de wijk met andere bewoners Bewoners Volgend overleg 

Reageren op reacties Mijn Wijkplan Bram Volgend overleg 

Delen conclusies bewonersonderzoek Bram Volgend overleg 

 

Volgende vergadering  

De volgende vergadering vindt plaats op woensdag 24 mei om 19:00 uur in de Ark van Oost, 

ruimte 2.2.  

 

Vanuit de bewoners wordt aangegeven dat dinsdag een fijne dag is voor het plannen van 

de vergaderingen. Jeroen geeft aan dat dit niet altijd kan, in verband met de agenda’s van 

de verschillende projectteamleden die soms aan zullen moeten sluiten. Bram geeft aan 

waar mogelijk te zullen streven naar het plannen van vergaderingen op dinsdagen.  

 

Punten die bij het volgende overleg in ieder geval op de agenda staan zijn:  

 Presentatie en bespreking van de doelen en ambities van gemeente Nijmegen voor de 

herinrichting van de Spoorbuurt; 

 Terugkoppeling bewonersonderzoek.  

 

 


